
Република Србија 
Град Крагујевац 
Скупштина града 
Број: I-01-06-96/2020 
Дана: 20.11.2020. године 
 
 

7. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 
 
Време одржавања: 20.11.2020. године у 10 часова 
Место одржавања: Правни факултет Универзитета у Крагујевцу 
 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Усвајање записника са шесте седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Усвајање новог Правилника о раду ЛАФ-а града Крагујевца  
 
3. Избор заменика председника ЛАФ-а града Крагујевца 
 
4. Усвајање Етичког кодекса о понашању чланова ЛАФ-а и 
потписивање Свечане изјаве 
 
5. Захтев за презентацију рада ЛАФ-а на званичном сајту града 
Крагујевца и креирање е-маил налога за пријем поште и представки 
 
6. Разно 
 
 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 
 

Зорица Сорак 
 
 



Записник са 7. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 
Крагујевца одржане 20.11.2020. године 
 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета 
Време одржавања: 10 часова 
 
Присутни чланови: 
- Зорица Сорак  
- Проф. др Зоран Јовановић 
- Aсистент мастер правник Драгана Спасић 
- Бојана Миликић 
- Никола Ивковић 
 
Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 
ЛАП-а 
 

 
ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 
 

1. Усвајање записника са шесте седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Усвајање новог Правилника о раду ЛАФ-а града Крагујевца  
 
3. Избор заменика председника ЛАФ-а града Крагујевца 
 
4. Усвајање Етичког кодекса о понашању чланова ЛАФ-а и 
потписивање Свечане изјаве 
 
5. Захтев за презентацију рада ЛАФ-а на званичном сајту града 
Крагујевца и креирање е-маил налога за пријем поште и представки 
 
6. Разно 
 
На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 
је да постоји кворум за рад и одлучивање.  
 

 
 



I 
 

Једногласно је усвојен записник са шесте седнице Локалног 
антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 
II 
 

Зорица Сорак, председник ЛАФ-а, је представила нови Правилник о 
раду ЛАФ-а града Крагујевца који се разликује од постојећег зато што 
уводи могућност електронских седница, путем интернет платформи 
или телефона, што је у време пандемије вируса COVID 19 изузетно 
важно ако не постоји могућност окупљања чланова Форума уживо. 
Друга новина је та да је у Правилник о раду предложен избор заменика 
председника ЛАФ-а у случају спречености председника да закаже и 
води седницу. Чланови Форума су једногласно усвојили нови 
Правилник о раду. 

III 
 

После усвајања новог Правилника о раду ЛАФ-а града Крагујевца, 
прешло се на избор заменика председника ЛАФ-а. Проф. др Зоран 
Јовановић, члан ЛАФ-а, предложио је колегиницу Бојану Миликић за 
заменика председника Форума. Остали чланови су овај предлог 
једногласно подржали. Заменик обавља послове председника у случају 
његове спречености или друге послове на основу овлашћења 
председника. Бојана Миликић се захвалила осталим члановима на 
указаном поверењу. 

 
IV 

 
Г-ђа Зорица Сорак је предложила усвајање Етичког кодекса као скупу 
правила и моралних норми којих чланови ЛАФ-а морају да се 
придржавају у свом раду. Модел Етичког кодекса предложила је 
организација „Транспарентност Србија“ и он је једногласно прихваћен. 
Иван Лазић, координатор за ЛАП, је истакао значај усвајања Етичког 
кодекса и навео пример Градске управе Крагујевца, где постоје етички 
кодекси понашања функционера и службеника на основу модела које је 
израдила Стална конференција градова и општина пре много година. 
Потом су чланови ЛАФ-а потписали Свечану изјаву којом прихватају 
сва права и обавезе, изазове и почасти који происходе из чланства у 
Локалном антикорупцијском форуму.  



 
V 
 

Чланови ЛАФ-а упутили су захтев за презентацију рада Форума на 
званичном сајту града Крагујевца и креирање званичног е-маил налога 
за пријем поште и представки. Овај захтев је упућен преко 
координатора ЛАФ-а, Ивана Лазића, који је обећао да ће упутити 
званичан допис начелници Градске управе за заједничке послове у 
чијој је надлежности Одељење за послове информатике, a    који ће 
потписати Зорица Сорак, председница ЛАФ-а. Тражиће се да рад ЛАФ-
а буде видљив на сајту града Крагујевца www.kragujevac.rs, тако што 
би се одредио мени или подмени на коме би биле презентоване све 
активности везане за рад ЛАФ-а, записници са састанака и сви акти 
који су до сада усвојени. У захтеву ће се тражити и прављење е-маил 
налога ЛАФ-а са интернет доменом града Крагујевца kg.org.rs за 
пријем поште и представки коме ће моћи да приступе сви чланови 
Форума. 
 

VI 
 

Г-ђа Зорица Сорак је у завршној речи напоменула да је битно што пре 
да се креира званичан е-маил налог ЛАФ-а, како би се упутили дописи 
надлежним градским управама и јавно-комуналним предузећима о 
реализованим мерама из ЛАП-а. Такође је рекла да би требало да 
полако кренемо са прикупљањем информација за Годишњи извештај о 
раду ЛАФ-а који усваја Скупштина града најкасније до краја марта 
2021. године. 

 
                               

Састанак се завршио у 11:00 часова. 
 
Записник водио, 
 

 
Иван Лазић 

 
Координатор за праћење ЛАП-а 

 
  
 

http://www.kragujevac.rs/


 


